

TÖRLEY CHARMANT DOUX

2500 Ft/0,75 l

TÖRLEY GÁLA

2500 Ft/0,75 l

HUNGARIA EXTRA DRY

3500 Ft/0,75 l

KREINBACHER BRUT CLASSIC

5000 Ft/0,75 l

Patak Vendéglő
Kismaros





KÁLI BALÁZS OLASZRIZLING 2016 Balaton-felvidék

Káli Balázs apró és funkcionális kis pincéjének tartályaiban spontán erjedt, érett, kisértű olaszrizling 30 éves tőkéről, délkeleti fekvésből szüretelve. Mandula, alma és ásványosság, telt, szép, egyenes bor. Hosszú és arányos, semmi túlzó test de komoly koncentrátság.

A ripe Olaszrizling from 30-year-old vines with small bunches harvested from a southeast-facing site, spontaneously fermented in the tanks of Balázs Káli's tiny and functional cellar. Almond, apple and minerals, full, nice and focussed. Long and mineral, without any exaggerated body.

Reifer, spontan gegorener Italienischer Riesling mit kleinen Trauben, von 30jährigen Weinstöcken, von südöstlicher Lage gelesen. Mandel, Apfel und Mineralität, voller, schöner, linearer Wein.

400 Ft/0,1 l | 3000 Ft/0,75 l



NYAKAS IRSAI OLIVÉR 2017 Tök

Az év egyik első újbora a töki Nyakas Pince friss, illatos irsaija. Zöldes, ezüstös szín, muskotályos, primőr szőlő illat, mintha mustba szagolnánk. Könnyű, lendületes korty, lédús, szomjoltó.

One of the year's first new wines is Nyakas Pince's fresh and aromatic Irsai. Greenish, silvery colour, then Muscat-like, primary aromas, as if we're smelling the must. Light and zesty on the palate. Juicy and thirst-quenching.

Eine der neuesten Heuerweine des Jahres ist der frische, duftende Irsai des Nyakas Kellers in Tök. Grünliche, silbrige Farbe, ein Duft von Muskateller und Primeur-Trauben, als ob er nach Most riechen würde. Leichter, belebender Schluck, saftig und durstlöschend.

400 Ft/0,1 l | 3000 Ft/0,75 l



RUPPERT A NYÚL 2016 Villány

Olaszrizling gerinc, chardonnay, sauvignon blanc, egy kis muskotály, de ami a legizgalmasabb, pinot noir fehérborként iskolázva. Gazdag íz, behízelt korty élénk sav és 4 gramm természetes maradék cukor.

Olaszrizling backbone, Chardonnay, Sauvignon Blanc and a touch of Muskotály, plus the most exciting, Pinot Noir, made as a white wine. Rich palate, generous, appealing mouthful with the delicious balance of lively acids and four grams of residual sugar.

Der Grundwein ist Italienischer Riesling, außerdem Chardonnay, Sauvignon Blanc, und wenig Muskateller, aber am meisten spannend ist der Pinot Noir als Weißwein geschult. Sehr aromatischer Wein mit mehr Geschmack.

400 Ft/0,1 l | 3000 Ft/0,75 l

1½ BALATONI HÁZI FEHÉR 2016/2017 Balatonfüred-Csopak

Könnyű, virágos illat, citrusos, jó savú, zamatos bor. Olaszrizling és sauvignon blanc a balatonszőlősi dombokról. Tisztán vagy fröccsnek, főzéshez, könnyű pációkhoz, grillezéshez vagy barátokkal fröccsözni a legjobb választás lehet.

Light with floral aromas, this is a citrusy and tasty wine with good acidity. Olaszrizling and Sauvignon Blanc from the small hills of Balatonszőlős. Drink it by itself or as a spritzer, use it for cooking, for light marinades or for grilling - or as the best choice, drink it with friends as a spritzer.

Leichter, blumiger Duft ein aromatischer Wein mit Zitrusfrüchten und guten Säuren. Italienischer Riesling und Sauvignon Blanc. Rein oder als Schorle, zum Kochen, leichten Marinaden oder zum Grillen.

200 Ft/0,1 l | 3000 Ft/1,5 l



1½ BALATONI HÁZI ROSÉ 2016/2017 Balaton

Utazás a Balaton körül. Pinot noir, kékfrankos és zweigelt frissítő, élénk házasítása. Érett eper, cseresznye és piros grapefruit. Csilingelő savai, édeskés gyümölcsössége hosszan megmaradnak a szájban.

A trip around the Balaton. A refreshing, lively blend of Pinot Noir, Kékfrankos and Zweigelt. Ripe strawberry, cherry and red grapefruit. The tingling acidity and sweetish fruitiness linger on the palate.

Reise um den Balaton herum. Ein frischer, belebender Verschnitt aus Pinot Noir, Blaufränkisch und Zweigelt. Reife Erdbeere, Kirsche und rote Grapefruit. Die klingelnden Säure und seine Fruchtigkeit bleiben im Mund lange behalten.

200 Ft/0,1 l | 3000 Ft/1,5 l



1½ SZEKSZÁRDI HÁZI VÖRÖS 2015/2016 Szekszárd

Kékfrankos alap, vidám gyümölcsök és fűszerek. Meggy, áfonya, kis szilva és medvecukros, füstös lezárás.

Kékfrankos based with vibrant fruit and spice. Sour cherry, blueberry, a touch of plum and liquorice, then a smoky finish.

Der Grundwein ist Blaufränkisch, lustige Früchte und Gewürzen. Sauerkirsche, Heidelbeere, wenig Pflaume und ein rauchiger Abschluss mit Bärenzucker.

200 Ft/0,1 l | 3000 Ft/1,5 l





PANNONHALMI HEMINA VÖRÖS 2016 Pannonhalma

Vidám, lilásvörös szín, mérsékelt alkoholtartalma előtérbe helyezi szedres, erdei gyümölcsös illat- és ízjegyeit. A test szépen támogatja a gyümölcsöket. Finom szerkezetű, lédúsan is elegáns, tartalmas.

Most of the red Hemina is Merlot again, although with a bit more Cabernet Franc. Concentrated on the fruit, and only aged it briefly in used Hungarian oak barrels. Vivacious, purplish colour, blackcurrant, forest fruit notes on the nose and palate. A subtly structured and elegant wine.

Lustige, lila-rote Farbe, sein gemäßigter Alkoholgehalt stellt die Duft- und Geschmacksnoten von Brombeere und Waldfrüchten in den Vordergrund. Der Körper unterstützt schön die Früchte. Ein reichhaltiger, auch saftig eleganter „Bordeauxer aus Pannonhalma“.

4500 Ft/0,75 l



BOLYKI CABERNET FRANC 2013 Eger

Kakaópor és étcsokoládé illata, meggyes, fűszeres, kávé-szedres íz, fanyarkás, tanninos és nagyon hosszú lecsengés. Lédús, meleg, finom bor, spontán erjesztve, 18 hónapig 500 literes hordóban érlelve.

Cocoa powder and dark chocolate on the nose, then sour cherry, spice, coffee and blackberry on the slightly sour, tannic palate with a long finish. Juicy, warm, delicious wine from a perfect vintage, spontaneously fermented.

Der Duft von Kakaopulver und Bitterschokolade, ein Geschmack von Sauerkirsche, Gewürzen, Kaffee und Heidelbeeren, ein herber und sehr langer Abklang mit Tanninen. Ein saftiger, warmer, feiner Wein aus einem ausgezeichneten Jahrgang, spontan gegoren.

4500 Ft/1,5 l



HEIMANN BIRTOKBOR 2014/2015 Szekszárd

A Birtokbor évjárata követi az eddigi stílust. Gazdag, erőteljes aromatika, jó savak és kellően markáns tanninok adják a komoly gerincet, erre ráépülve erdei gyümölcsök és finom fa hangolják élvezetesre, hosszúra, lédúsra a bort. Franc, merlot, kékfrankos és syrah, a napsütötte Batti kerestől válogatva.

It's the rich and powerful aromas, the good acidity and the sufficiently pronounced tannins that give the serious backbone with the forest fruit and gentle oak rendering the wine enjoyable, long and juicy. Franc, Merlot, Kékfrankos and Syrah selected from the sunny Batti kerest vineyard.

Franc, Merlot, Blaufränkisch und Syrah. Reichhaltige, kraftvolle Aromen, gute Säuren und genügend markante Tannine. Waldfrüchte, feines Holz, lang und saftig.

5000 Ft/0,75 l

LAPOSA ILLATOS 2016/2017 Badacsony

Fele részben muskotály, fele részben zenit, korai szüretből, frissen, gyümölcsösen iskolázva. Két illatos fajta, alacsony alkohollal, karakteres, de nem hivalkodó. Élénk, virágos, hársfával, bodzával, kis mézzel.

Half of it is Muskotály, the other half is Zenit from an early harvest, made to be fresh and fruity. Two aromatic varieties with restrained alcohol, a distinctive but not ostentatious nose and palate. A lively, floral wine with wild flowers, linden tree, elderberry and a touch of honey.

Die eine Hälfte ist Muskateller, die andere Hälfte Zenit aus Frühlese, frisch und fruchtig geschult. Zwei duftende Sorten mit niedrigem Alkohol, mit charakteristischem, aber keinem extravaganten Duft und Schluck. Belebend, blumig, wildblumig, mit Linde, Holunder und wenig Honig.

400 Ft/0,1 l | 3000 Ft/0,75 l



FIGULA ZENIT AND MORE 2017 Balatonfüred

Az alap most is az illatos, fűszeres zenit, mellette szürkebarát, sauvignon blanc és sárgamuskotály. A cél kizárólag a frissesség és a minél több gyümölcs. Ropogós, friss, üdítő, hozzáadott CO₂ nélkül.

The core is again the aromatic, spicy Zenit, alongside Pinot Gris, Sauvignon Blanc and Sárgamuskotály. The aim is exclusively to obtain freshness and as much fruit as possible. Crispy, fresh, without added CO₂.

Der Grundwein ist diesmal auch der duftende, würzige Zenit, daneben Pinot Gris, Sauvignon Blanc und gelber Muskateller. Das Ziel ist ausschließlich die Frische und je mehr Früchte. Knuspriger, frischer, erfrischender Heuerwein ohne zugegebenes Kohlendioxid.

3000 Ft/0,75 l



THUMMERER EGRI MUSKOTÁLY 2016 Eger

Az egyik legnépszerűbb édes fehérbor a borral ismerkedők között: illatos, zamatos és 50 gramm természetes maradék cukrával kellemesen édes. Behízelt muskotály illat és íz, alacsony alkohol, könnyű, élvezetes korty.

One of the most popular sweet white wines among those getting to know wine: aromatic, tasty and pleasantly sweet with its 50 grams of residual sugar. Appealing Muscaty nose and palate, lower alcohol.

Mit seinem duftenden, aromatischen und 50 Gramm natürlichen Restzucker ist er angenehm süß. Ein schmeichlerischer Duft und Geschmack von Muskateller, niedriger Alkohol und ein leichter, genüsslicher Schluck.

430 Ft/0,1 l | 3200 Ft/0,75 l





GILVESY BOHÉM CUVÉE 2015/2016 Badacsony

Olaszrizling, sauvignon blanc, szürkebarát és rajnai vulkanikus és meszes talajról. Részben tartályban, beoltva, kisebb részben hordóban, spontán erjedt. Virágok, citrusok, kerek zamat és finom krémesség.

Olaszrizling, Sauvignon Blanc, Pinot Gris and Riesling from volcanic and limestone soil. The larger part underwent controlled fermentation in tanks, while the smaller part was fermented spontaneously in barrels. A great wine: flowers, citrus fruit, a round palate and delicious creaminess.

Italienischer Riesling, Sauvignon Blanc, Pinot Gris und Rhein Riesling vom vulkanischen und kalkigen Boden. Teilweise hat er im Behälter geimpft, teilweise im Fass spontan gegoren. 100% Feintrub, kleinerenteils Battonage, 6 monatige Reifung. Blumen, Zitrusfrüchte, rundes Aroma und feine Cremigkeit.

430 Ft/0,1 l | 3200 Ft/0,75 l



SAUSKA FURMINT 2016 Tokaj

Színében is teltebb, méz sárga, gazdag és kerek. Nagyobb része tartályban erjedt és érett, így maradhatott jó ivású és frissítő, élénk, azonban beltartalmi értékei messze meghaladják a megszokottat. Érettebb, vajás, fás gyümölcsösség, ásványos sósság, zamatos, gazdag korty.

It's fuller, even in its honey yellow colour, and is rich and round. Refreshing, lively and easy to drink, but it's more substantial than usual with its riper, buttery and oaky fruitiness, mineral saltiness and flavour-some, rich palate.

Reichhaltig und rund, mit einer vollen Farbe von gelbem Honig. Ein reifer, butteriger Wein mit holziger Fruchtigkeit, mineralischer Salzigkeit, und einem aromatischen, reichhaltigen Schluck.

3500 Ft/0,75 l



PANNONHALMI RAJNAI RIZLING 2016 Pannonhalma

Zöldes színvilág, finom illat, kellemes tropikális jegyekkel a meleg Széldombról, határozott savgerinc a Tavaszó finom agyagából, hűvös elegancia az écsi Babszőkő-dűlő meszes talajáról. Friss, mentás, szőlővirágos. Grapefruit, lime és fehér őszibarack. Gazdag téli-nyári rizling, közepes test, komoly tartalom.

Greenish colour and delicious aromas. Fresh, minty wine with grape flower. Grapefruit, lime and white peach. Rich winter-summer Riesling, medium body, serious substance.

Grünliche Farbenwelt, feiner Duft, mit angenehmen Tropical-Noten. Frischer Wein mit Minze und Traubenblüte. Grapefruit, Limette und Pfirsich mit hellem Fruchtfleisch. Mittlerer Körper, ernster Gehalt.

500 Ft/0,1 l | 3500 Ft/0,75 l

SZELESHÁT MERLOT 2015 Szekszárd

Nyéki-hegy, Szeleshát dűlő, löszös, vörösagyagos talaj. 100% merlot 225 literes médium pörkölésű új és használt hordóban érlelve egy éven át. Sötét rubinszín, fűszeres, fekete gyümölcsös illat, meleg, behízelt, csupagyümölcs korty. 2009-et idéző összetett, hosszú és nagyon jóízű merlot.

100% Merlot. Dark ruby colour, spicy aromas with black fruit, and a warm, appealing, seriously fruity palate. A complex, long and very tasty Merlot that is reminiscent of the 2009 vintage.

100% Merlot. Dunkle, rubinrote Farbe, würziger Duft mit schwarzer Frucht, ein warmer, schmeichlerischer Schluck voller Frucht. An 2009 erinnernder, komplexer, langer und sehr köstlicher Merlot.

3800 Ft/0,75 l



SAUSKA CUVÉE 13 2016 Villány

Vibráló meggy- és fűszerillat, zamatos korty, harmonikus gyümölcsösség, közepesen nagyobb test, telt, jó savú, robbanékony. Syrah, cabernet sauvignon, merlot és cabernet franc házassága.

Vibrant nose of sour cherry and spice, flavoursome palate with harmonious fruitiness, medium-plus body. A full, explosive wine with good acidity. A delicious Syrah, Cabernet Sauvignon, Merlot and Cabernet Franc blend.

Der Duft von flimmernder Sauerkirsche und Gewürzen, aromatischer Schluck, harmonische Fruchtigkeit, größerer Körper. Molliger, explodierender Wein mit guten Säuren. Ein Verschnitt aus Syrah, Cabernet Sauvignon, Merlot und Cabernet Franc, köstlicher Wein mit langem Abklang.

3800 Ft/0,75 l



ST. ANDREA ÁLDÁS (EGRI BIKAVÉR) 2015/2016 Eger

Érett meggy, cseresznye, finom füst és babér. Ízében is a gyümölcsös karakter dominál, elegáns hordóval és földes-gombás terroir jegyekkel. Zamatos, lédús, közepesen testes, szép arányokkal.

Ripe sour cherry, cherry, subtle smoke and bay leaf. The fruity character also dominates the palate, alongside the elegant barrel and earthy/mushroom terroir notes. A flavoursome, juicy wine with medium body, nice details.

Reife Sauerkirsche, Kirsche, feiner Rauch und Lorbeer. In seinem Geschmack dominiert auch der fruchtige Charakter mit elegantem Fass und erdig-pilzartigen Terroir-Noten. Aromatisch, saftig, mit mittlerem Körper, schönen Verhältnisse und langem Potential.

4200 Ft/0,75 l





GUNZER CABERNET SAUVIGNON 2015/2016 Villány

Nem csak a csomagolás, a bor is változott: a Dobogó, Jammerthal és Csillagvölgy termése a maximális lédús gyümölcsösség érdekében tartályban erjedt, és az eddig megszokotthoz képest sokkal kevesebb hordót kapott. Kirobbanó gyümölcsök, finom fűszeresség, bors és paprika.

The fruit of the Dobogó, Jammerthal and Csillagvölgy vineyards fermented in tanks in order to maintain the maximum juicy fruitiness. Also given a lot less oak than usual. Explosive fruit, delicious spiciness, pepper and paprika.

Fruchtigkeit im Behälter gegoren und wurde viel weniger, als bisher gewöhnlich im Fass gereift. Explodierende Früchte, feine Würzigkeit, Pfeffer und Paprika.

500 Ft/0,1 l | 3500 Ft/0,75 l



HEIMANN KÉKFRANKOS 2016 Szekszárd

Tartályban erjedt, hordóban érett cseresznye-meggy illatú, közepes testű, gyümölcsös kékfrankos. Jó arányok, könnyen érthető és nagyon szerethető korty, a hét hónapos nagyhordós érlelés finom fájával.

Medium-bodied with fruity cherry and sour cherry Kékfrankos aromas, fermented in tanks and aged in barrels. Well proportioned with an easy to understand and loveable palate with the subtle oak of the seven months of ageing in large barrels.

550 Ft/0,1 l | 3800 Ft/0,75 l



THUMMERER TRÉFLI 2014 Eger

Édes vörösbor természetes maradék cukorral, vidám gyümölcsökkel és szép fával. A vörösborokkal ismerkedőknek vagy az édes borok kedvelőinek hosszú évek óta biztos ajánlás.

The single red wine in our selection with residual sugar, also with vivacious fruit and nice oak. It has been a sure recommendation for several years for those getting to know red wine or for sweet wine lovers.

Der einzige süsse Rotwein in unserem Sortiment, mit natürlichem Restzucker, lustigen Früchten und schönem Holz. Für die Liebhaber der Süssweine ist er seit mehreren Jahren eine sichere Empfehlung.

550 Ft/0,1 l | 3800 Ft/0,75 l

ETYEKI KÚRIA CHARDONNAY 2015 Etyek

„Ha chardonnay, akkor természetesen Etyek: évek óta finom hangoljuk legkedvesebb fehér fajtánkat: 20% újhordó és 80% tartályos, finomseprős érlelés.” – Mérész Sándor, borász. A fajta imádja ezt az évet. Illatában vajasság, pörkölt csonthéjasok és friss citrusok, a korty lágy és krémes. Elegáns savak, barackos-almás gyümölcsösség. Zamatoss, telt, hosszú.

Butter, toasted stone fruit and fresh citrus on the nose, followed by a soft and creamy palate. Elegant acids, peach-apple fruit. Flavoursome, full and long.

In seinem Duft butterige Noten, geröstete Steinfrüchte und frische Zitrusfrüchte, milder und cremiger Schluck. Elegante Säuren, Fruchtnoten von Pfirsich und Apfel. Aromatisch, mollig und lang.

3500 Ft/0,75 l



BOTT FRIGYES GRANUM 2016 Muzsla

Csak az arányok változtak 2016-ban, a tökéletes összhangért: a pinot blanc-ból több került bele, elegáns mineralitást és vajasságot hoz a borba, a sauvignon blanc apró fürtjeiből most kevesebb jutott bele, ez adja a fűszerességét, egy kis olaszrizling és tramini pedig az illatokért felel.

For perfect harmony more Pinot Blanc was put into it which brings elegant minerality and butteriness into the wine, while less was added from the tiny bunches of Sauvignon Blanc which gives the fruitiness, and the touch of Olaszrizling and Tramini are for the aromas.

Kristallklarer, blumiger, fruchtiger Verschnitt mit schöner Balance. Pinot Blanc, Sauvignon Blanc, Italienischer Riesling und Traminer. Im Fass gegorener, vier Monate auf Feintrub gereifter biodynamischer Wein.

3800 Ft/0,75 l



OREMUS ÉDES SZAMORODNI 2012/2013 Tokaj

Öt falu, hét fajta, kilenc dűlő, jól aszúsodó évjáratból, november végéig válogatott, részben botritizálódott egész fürtök. 65 gramm természetes cukor, mély, mézes, aszalt barackos illat, kis virágpör és izgalmas gyümölcsök. Vibráló korty – finom édesség, összetett, hosszú savak.

Five villages, seven varieties, nine vineyards from a vintage that was great for botrytis. Honey and dried apricot on the deep nose, with a touch of pollen. Vibrant palate with delicious sweetness, complex, long acids with 65g/l of residual sugar.

Fünf Dörfer, sieben Sorten, neun Weingärten, guter Jahrgang für den Aszu-Prozess. Ein Duft von Honig und getrockneter Aprikose, wenig Blütenstaub. Flimmernder Schluck, komplexe, lange Säuren.

4500 Ft/0,5 l





KONYÁRI ROSÉ 2017 Balatonlelle

Kirobbanó gyümölcstillattal nyit és ez a barackvirágos, málnás, ribizlis lendület a kortyban is folytatódik. Merlot, kékfrankos és egy kis malbec, cabernet franc, syrah fűszernek. Lédús, zamatos, frissítő.

It opens with an explosively fruity nose and this peach flower, raspberry, redcurrant zest continues on the palate. Merlot, Kékfrankos and a touch of Malbec, Cabernet Franc and Syrah for spice. Juicy, flavoursome, refreshing.

Er öffnet mit explodierendem Fruchtduft und die Lebendigkeit von Aprikosenblüte, Himbeere, Johannisbeere setzt sich auch im Schluck fort. Merlot, Blaufränkisch und wenig Malbec, Cabernet Franc und Syrah als Gewürze. Saftig, aromatisch, erfrischend.

400 Ft/0,1 l | 3000 Ft/0,75 l



DÚZSI ROSÉ 2017 Szekszárd

Ha rozé, akkor Dúzsi. Ha Dúzsi, akkor rozé. A szekszárdi pince, ahol a stílus sosem változik: világos hagymahéj szín, finoman epres, szedres, boros illat, vibráló savak, hosszú, fűszeres korty.

If it's rosé, then it's Dúzsi. If it's a Dúzsi, then it's a rosé. The Szekszárd winery where nothing ever changes: pale onion skin colour, subtle strawberry, blackberry and pepper aromas, vibrant acidity, and a long, spicy palate. Pure fruit.

Wenn Roséwein, dann Dúzsi. Wenn Dúzsi, dann Roséwein. Der Keller in Szekszárd, wo sich der Stil nie ändert: helle Farbe von Zwiebelschale, ein feiner Duft von Erdbeere, Brombeere und Pfeffer, flimmern-de Säuren, sowie ein langer, würziger Schluck. Voller Frucht.

430 Ft/0,1 l | 3200 Ft/0,75 l



SAUSKA ROSÉ 2017 Villány

A házasság alapja most is a kékfrankos. Ezt merlot, kis cabernet franc és syrah fűszerezik villányi és siklói területekről, rozénak szüretelve. Élénk, lendületes rozé, könnyed, finoman gyümölcsös.

The basis of the blend is again Kékfrankos, which is spiced up by Merlot, a touch of Cabernet Franc and Syrah from Villány and Siklós parcels, harvested especially to make rosé. Lively, zesty, light and subtly fruity.

Der Grundwein des Verschnittes ist jetzt auch Blaufränkisch. Er wird von Merlot, wenig Cabernet Franc und Syrah gewürzt, von Gebieten in Villány und Siklós, für Roséwein gelesen. Munterer, belebender, sehr gut bekömmlicher Roséwein, leicht und fein fruchtig.

500 Ft/0,1 l | 3500 Ft/0,75 l

GERE PORTUGIESER 2017 Villány

Jó dülők érett portugiesere tartályban erjesztve, 50 hektós ászokhordóban érlelve rövid ideig, mindössze három hónapon át. Lilás színével, bogyós gyümölcseivel, virágos illatával klasszikus villányi.

The ripe Portugieser of great vineyards fermented in tanks, aged briefly, only for three months, in 50-hectolitre ászok barrels. A classic Villány Oportó with its purplish colour, berry fruits and floral aromas.

Der reife Portugieser von guten Weingärten im Behälter gegoren, im 50 hl großen Lagerfass kurz, insgesamt drei Monate gereift. Locker, gut bekömmlich, mit Juice. Mit seiner lila Farbe, Beerenfrüchten und blumigem Duft ein klassischer Villányer Portugieser.

380 Ft/0,1 l | 2800 Ft/0,75 l



MÁRKVÁRT KADARKA 2015/2016 Szekszárd

A Hosszú-völgy és Sauli-völgy százéves tőkéről szüretelt izgalmas kadarka botritiszes, földes, kökényes jegyekkel. Filigrán, feszes bor ribizlivel, csipkebogyóval.

An exciting Kadarka with botrytis, earth and sloe berry notes, which was harvested from the 100-year-old vines of Hosszú-völgy and Sauli-völgy. A lean, focussed wine with redcurrant and rosehip.

Spannende Kadarka von den hundertjährigen Weinstöcken des Hosszú-völgy und Sauli-völgy gelesen, mit Noten von Botrytis, Erde und Schlehe. Filigraner, fester Wein mit Johannisbeere und Hagebutte.

500 Ft/0,1 l | 3500 Ft/0,75 l



GÁL TIBOR PINOT NOIR 2015/2016 Eger

Elegáns, hűvös pinot a Síkhegy és a Pajados tufájáról, spontán erjesztve, 18 hónapig kishordóban érlelve. Földes, gombás jegyekkel indul, utána piros gyümölcsökre vált. Csipkebogyó, kis ringló és érett meggy. Utóíze ismét az őszi erdőt idézi.

An elegant, cool Pinot. It starts with earthy and mushroom notes then switches to red fruits. Rosehip, a touch of plum and ripe sour cherry, with the autumnal forest notes returning on the finish.

Eleganter. Er beginnt mit erdigen, pilzigen Noten, dann wechselt er auf rote Früchte. Hagebutte, wenig Mirabelle und reife Sauerkirsche. Sein Nachgeschmack erinnert wieder an die Herbstwald.

500 Ft/0,1 l | 3500 Ft/0,75 l

